
 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole   
29.11.23 kl. 17- 19.00 
O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Søren Bache, forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant-
suppleant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Ulla Jon Jørgensen, forældrerepræsentant 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant 
Christina Rinaldo, Lærer, medarbejderrepræsentant 
Tine Johansen, KKFO, medarbejderrepræsentant 
Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte Kragh Thomsen (Lotte), ledelsesrepræsentant 
Anne Frost Gertsen, konstitueret KKFO leder 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 

 Afbud: 
Christina Rinaldo, Lærer, medarbejderrepræsentant 
Anne Frost Gertsen, konstitueret KKFO leder 
Elevrådsrepræsentanter 
Bo Kristian Haue (BHK), forældrerepræsentant 
 
 
 

Vedhæftet – bedes læst 
inden mødet 

 

 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden SP 

Referat:  
Godkendt.  

 

Punkt 2 15 min. 
O/D 

Nyt fra bestyrelsen SP 

Møde med politikerne 
- Specialområdet 
- Digitale medier og digitale undervisningsmidler 

 
Kontaktforældregruppe på FB? 



  
Referat: 
Ulla og Simon har været til møde med medlemmer af borgerrepræsentationen og 
andre skolebestyrelser, hvor temaet for mødet var digitale læremidler. Umiddelbart 
kom der ikke noget nyt ud af mødet, men der var gode drøftelser med repræsentanter 
fra andre skoler samt fra borgerrepræsentationen. Der var en god opsamling på 
drøftelserne. På mødet kom det også frem, at der skal spares 30 millioner på 
skoleområdet.  
En forperson fra en anden skolebestyrelse har foreslået Simon, at de som bestyrelser 
går sammen om noget til forældregrupperne om brug af sociale medier. Der er 
mulighed for at kunne ”uddanne” digitale ambassadører blandt eleverne.  
 
Der har været møde med kontaktforældrene. Der var et beskedent fremmøde på 3. 
Det blev foreslået, at der skal oprettes en Facebookgruppe for kontaktforældrene på 
skolen. Dette gav sammen med antallet af fremmøde en drøftelse af kommunikation 
fra skole og bestyrelse. Der oprettes pt ikke endnu en Facebookgruppe.  
Det kan overvejes om bestyrelsen skal udsende halvårs-beretninger. Skolebestyrelsen 
kan række ud til ”Skole og forældre”, der kan give indspark til, hvordan bestyrelsen kan 
blive mere synlig. Det kan overvejes om, der til forårets møde med alle forældre, kan 
inviteres en til at holde oplæg og fungere som trækplaster.  

 
 

Punkt 3 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejdere og elevråd CR/Tine/Elevråd 

Referat: 
Der mangler to faste i KKFO´en. Der er gang i julerierne, og der afholdes medio 
december julefest. Den vakante pædagogstilling blev i første omgang ikke besat. 
Pædagogerne skal efter jul på skift have morgenåbneren.  
 
Elevrådet er involveret i kåringen af bedste pynt til årets juleklippedag, hvor vinderne 
kåres i morgen på morgensamling. I næste uge afholder elevrådet workshop om ”god 
toiletadfærd”. ”Mindsterådet” (1.-3. klasse) har afholdt deres første møde, og næste 
møde er kalendersat.  
 
På skolen er vi i tiden ramt af en del sygdom. Der har været en god juleklippedag og 
en god matematikkens dag.  

 

Punkt 4 10 min. 
O 

Nyt fra ledelsen/KKFO Lotte/JL/AG 

Indskrivning 
Sygefravær 
Personale 
Pædagogisk aften 
Skolelederuddannelsen 
Ny KKFO leder – hvor er vi i processen 
Referat: 



Der er gang i indskrivningen lige nu. Som det ser ud lige nu, ser det ud til at der kun 
bliver en børnehaveklasse i kommende skoleår, men vi håber naturligvis at vi får to 
gode klasser.  
Vores sygefravær er mindre sammenlignet med sidste år, og vi ligger pt under 
prognosen. Ledelsen holder fast i arbejdet med sygefravær og opfølgning på dette.  
Vi mangler pædagoger i KKFO´en og der er snart ansøgningsfrist for den vakante 
KKFO leder stilling.  
I sidste uge blev der afviklet en pædagogisk aften om fællesskab – en af vores værdier. 
Ledelsen er pt i gang med en skoleledelsesuddannelse i Københavns kommune. Det 
handler meget om ledelse på baggrund af data.   

 

 
Punkt 5 25 min. 

D/B 
Principper 
 

Søren/Lotte 

• Principper for lejrskoler, skolerejser osv. vedtages 
 

• Principper for skole-hjem-samarbejde tygges igennem og lægges op til 
vedtagelse på næste møde 

 
Se vedhæftede filer 

Referat: 
Principper for lejrskoler, skolerejser osv. vedtages efter en lille rettelse foretaget på 
mødet.  
 
Der kom inputs til princippet for skole-hjemsamarbejdet. Princippet forventes vedtaget 
på næste møde.  

 

Punkt 6 5 min. 
B 

Fysisk arbejdsmiljø 
- Vi fryser! 

CR 

Referat: 
Personalet fryser. Det er koldt med de vedtagne 19 grader. Det trækker ind og 
ventilationen bidrager heller ikke positivt. Pædagogernes og lærernes fagforeninger er 
også involveret.  

 

Punkt 7 
 

25 min. 
D 

Værdier – vi arbejder med fællesskab som en 
værdi 

Lotte 

- Hvad tænker bestyrelsen om fællesskab? 
- Vi reflekterer (som på SUS samtalen) over nogle af de samme spørgsmål, som 

medarbejderne arbejdede med på Pædagogisk Aften. 
Se vedhæftede filer 

Referat:  
Udsagn fra skolebestyrelsen: 

• ”Fællesskab er noget man gør sammen. Morgensang er et eksempel på et 
fællesskab” 



• ”Traditionerne er med til styrke fællesskabet. Venskabsklasser er med til at 
knytte bånd på tværs. Bordtennis for eleverne i Loungen kræver både 
organisering og fællesskab”.  

• ”Man kan lave indsamlinger, der gavner noget lokalt her på Østerbro – og det 
kan give lokal forankring.” 

• ”Tradition og synlighed samt kommunikation hænger sammen.” 

• ”Kontaktforældrene kan understøttes fællesskabet.” 
• ”Mange traditioner og eksempelvis legepatrulje er omsorgsfuldt og med tanke 

på at gøre det godt for andre” 

• ”Det starter i klassen, hvor man har fælles opgaver og fælles mål, hvor man gør 
det sammen og ser hvad andre gør” 

• ”Det er en svær grænse at sætte mellem fællesskab, individ og inklusion” 

• ”I fællesskabet lærer vi at være sammen med andre og kunne være en del af 
samfundet og bidrage” 

• ”Fællesskaber ændres med eksempelvis skoleskiftere” 
 

 
 

 

Punkt 8 5 min. 
O 

Kommende datoer SP 

Årets bestyrelsesmøder: 21/8, 19/9, 26/10, 29/11, 8/1, 5/3, 25/4 og 12/6 
Året kaffe morgener: 

Torsdag 12.10.23 Ellen, Simon og Lotte 
Tirsdag  21.11.23 Ulla, Ellen og Lotte 
Torsdag 18.01.24 Mette, Ellen, Simon, Lotte 
Onsdag 21.02.24 Mette, Ulla, Lotte 
Torsdag 11.04.24 Simon, Ulla, Mette og Lotte 
Mandag 13.05.24 Simon, Ulla, Lotte 
 

Referat: 
Der er 14. december fællessang i salen. Der er reklameret for det på facebook og på 
AULA.  
 

 

Punkt 7 
 

5 min. 
O 

Evt. SP 

 
Referat:  
Lotte sender et link vedrørende NEST klasser og inviterer bestyrelsen til at besøge en 
skole, hvor de arbejder med denne form for pædagogik.  

 


